
          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

BALVU NOVADA PAŠVALDĪBA 

BALVU NOVAVADA DOME 
Reģ.Nr 90009115622., Bērzpils iela 1A, Balvi, Balvu novads, LV-4501,  

tālrunis +371 64522453, e-pasts: dome@balvi.lv 

 
 

Balvos 

 

 FINANŠU KOMITEJAS SĒDES PROTOKOLS 
 

2023.gada 16.martā                                                                         Nr. 3 

 

Sēde sasaukta plkst. 13:00 

Sēdi atklāj plkst. 13:00 

 

Sēde notiek klātienē Bērzpils ielā 1A, Balvos, LV-4501 (3.stāvā, Sēžu zālē) 
 

Sēdes veids - atklāta 

 

Sēdes norise tiek ierakstīta audio formātā. 

 

Darba kārtībā: 

1. Par nedzīvojamo telpu Stacijas ielā 19, Balvos, Balvu novadā, nodošanu nomā, nomas 

maksas noteikšanu, nomas līguma un izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

2. Par neapbūvētu zemes vienību iznomāšanu un sākuma nomas maksas apstiprināšanu. 

3. Par nekustamā īpašuma “Verpuļeva 502A”, Balvu pagastā, Balvu novadā atsavināšanu 

un izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

4. Par nekustamā īpašuma “Stūrīši”, Balvu pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un izsoles 

noteikumu apstiprināšanu. 

5. Par nekustamā īpašuma “Akmeņi”, Lazdulejas pagastā, Balvu novadā izsoles rezultātu 

apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu. 

6. Par nekustamā īpašuma “Avoti”, Vectilžas pagastā, Balvu novadā izsoles rezultātu 

apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu. 

7. Par īrnieku parādu saistību atmaksu Balvu novada pašvaldības aģentūrai “SAN-TEX”. 

8. Par īrnieku parādu saistību atmaksu akciju sabiedrībai „Balvu enerģija”. 

9. Par debitoru parādu dzēšanu. 

10. Par Balvu Valsts ģimnāzijas maksas pakalpojumu izcenojumu apstiprināšanu. 

11. Par Balvu novada attīstības programmas 2022.-2027.gadam Rīcības un investīciju 

plāna aktualizāciju. 
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12. Par dalību Programmas “Pilsoņi, vienlīdzība, tiesības un vērtības” sadarbības projektā 

nr. CERV-2022-CITIZENS-TOWN-NT “Green youth empowerment”. 

13. Par dalību Latvijas-Lietuvas programmas 2021.-2027.gadam IV prioritātes “Tūrisma, 

dabas un kultūrvēsturiskā mantojuma ekonomiskais potenciāls” pirmajā projektu 

konkursā. 

14. Par papildatvaļinājuma piešķiršanu Balvu novada pašvaldības domes priekšsēdētāja 

vietniecei Sandrai Kapteinei. 

15. Par saistošo noteikumu Nr.____/2023 “Grozījumi Balvu novada domes 2022.gada 

27.oktobra saistošajos noteikumos Nr.36/2022 “Par Balvu novada pašvaldības 

aģentūras “SAN-TEX” sniegto pakalpojumu cenrādi”” apstiprināšanu.. 

16. Par Balvu novada pašvaldības transportlīdzekļu autoparka situāciju (informatīvs). 

17. Par Balvu novada pašvaldības aģentūras “San-tex” reorganizācijas procesa darbībām 

(informatīvs). 

18. Par Balvu pilsētas stadionu (informatīvs). 

 

Papildus darba kārtībā:  

19. Par izmaiņām Iepirkumu komisijas sastāvā. 

20. Par līdzfinansējuma nodrošināšanu projektam „Zivju resursu pavairošana Balvu 

novada ezeros 2023.gadā”. 

21. Par Rugāju vidusskolas maksas pakalpojumu apstiprināšanu. 

 

Sēdi vada – Sergejs Maksimovs 

Protokolē – Jūlija Korlaša 

 

Piedalās- 

Komitejas locekļi: deputāts Jānis Vancāns, deputāts Aija Mežale, deputāts Marija Duļbinska, 

deputāts Sandra Kindzule, deputāts Aigars Pušpurs, deputāts Iveta Arelkeviča, deputāts Aldis 

Bukšs, deputāts Ruta Cibule, Domes priekšsēdētāja vietniece Sandra Kapteine, deputāts Anita 

Kokoreviča, deputāts Egons Salmanis, deputāts Imants Slišāns, deputāts Jānis Trupovnieks 

 

Ieinteresētās personas: 

Izpilddirektore Daina Tutiņa, Attīstības plānošanas nodaļas vadītājs Aleksandrs Sņegovs, 

Tehniskās nodaļas vadītājs Andris Zelčs, Balvu pilsētas pārvaldes vadītāja Maruta Castrova 

attālināti izmantojot  https://us06web.zoom.us/ (attēla un skaņas pārraidi reālajā laikā) 

komunālinženieris Jānis Morozovs, nekustamā īpašuma speciāliste Terēzija Začeva, Juridiskās 

nodaļas vadītāja Ilona Blūma, juriskonsults Iveta Kokoreviča, nekustamā īpašuma speciāliste Arta 

Ķerģe, projektu vadītāja Irēna Začeva, juriskonsults Inese Trupovniece, nekustamā īpašuma 

speciāliste Jana Krilova, Viļakas pilsētas pārvaldes vadītājs Oļegs Kesks, Nekustamā īpašuma 

nodaļas vadītāja Gunta Raibekaze, P/A „San-tex“ direktore Egons Strumpe, Balvu Sporta skolas 

direktore Ludmila Beļikova, Balvu Valsts ģimnāzijas direktore Kristīne Lele, vecākais sabiedrisko 

attiecību speciālists Kristiāns Bokta, projektu vadītāja Santa Šmite, Ziemeļlatgales biznesa un 

tūrisma centra vadītāja Mārīte Orniņa, Vīksnas pagasta pārvaldes vadītāja Dzintra Pipcāne, 

izpilddirektora vietnieks administratīvajos un finanšu jautājumos Tamāra Locāne, projektu vadītāja 

Vineta Zeltkalne, iepirkumu speciāliste Inga Puriņa- Eglīte, Finanšu attīstības un centralizētās 

grāmatvedības nodaļas vadītāja Olga Siņica, Kancelejas un personāla nodaļas vadītāja Līga 

https://us06web.zoom.us/
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Vilciņa, projektu vadītāja Arvita Voiciša, juriskonsults Juris Annuškāns, projektu vadītājs Gatis 

Siliņš, izpilddirektora vietnieks attīstības plānošanas un nekustamā īpašuma jautājumos Jānis 

Bubnovs, juriskonsults Inese Trupovniece 

 

Nepiedalās-  

Komitejas locekļi: deputāts Svetlana Pavlovska - personīgu iemeslu dēļ 

 

Balsojums par papildus darba kārtības jautājumu iekļaušanu 

 

Ziņo Sergejs 

Maksimovs: 

Sēdes vadītājs skaidro, ka papildus darba kārtībā ir papildus jautājumi un 

aicina komitejas locekļus tos apstiprināt. Komitejas locekļi apstiprina 

papildus darba kārtību. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, 

Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita Kokoreviča, 

Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Aigars Pušpurs, Egons 

Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks, Jānis 

Vancāns, Aldis Bukšs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: Apstiprināt papildus darba kārtības jautājumus 

 

Balsojums par darba kārtību kopumā 

 

Ziņo Sergejs 

Maksimovs: 

Aicina apstiprināt darba kārtību kopumā. Komitejas locekļi to apstiprina. 

Sāk izskatīt darba kārtības jautājumus. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Aigars 

Pušpurs, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis 

Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: Apstiprināt darba kārtību kopumā 
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1.§ 

Par nedzīvojamo telpu Stacijas ielā 19, Balvos, Balvu novadā, nodošanu nomā, nomas 

maksas noteikšanu, nomas līguma un izsoles noteikumu apstiprināšanu 

 

Ziņo Terēzija Začeva: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Aigars 

Pušpurs, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis 

Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

nedzīvojamo telpu Stacijas ielā 19, Balvos, Balvu novadā, 

nodošanu nomā, nomas maksas noteikšanu, nomas līguma 

un izsoles noteikumu apstiprināšanu" 

 

2.§ 

Par neapbūvētu zemes vienību iznomāšanu un sākuma nomas maksas apstiprināšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Aigars 

Pušpurs, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis 

Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

neapbūvētu zemes vienību iznomāšanu un sākuma nomas 

maksas apstiprināšanu" 
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3.§ 

Par nekustamā īpašuma “Verpuļeva 502A”, Balvu pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un 

izsoles noteikumu apstiprināšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Aigars 

Pušpurs, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis 

Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

nekustamā īpašuma “Verpuļeva 502A”, Balvu pagastā, 

Balvu novadā atsavināšanu un izsoles noteikumu 

apstiprināšanu" 

 

4.§ 

Par nekustamā īpašuma “Stūrīši”, Balvu pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un izsoles 

noteikumu apstiprināšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Aigars 

Pušpurs, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis 

Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

nekustamā īpašuma “Stūrīši”, Balvu pagastā, Balvu 

novadā atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu" 
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5.§ 

Par nekustamā īpašuma “Akmeņi”, Lazdulejas pagastā, Balvu novadā izsoles rezultātu 

apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Aigars 

Pušpurs, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis 

Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

nekustamā īpašuma “Akmeņi”, Lazdulejas pagastā, Balvu 

novadā izsoles rezultātu apstiprināšanu un pirkuma līguma 

slēgšanu" 

 

6.§ 

Par nekustamā īpašuma “Avoti”, Vectilžas pagastā, Balvu novadā izsoles rezultātu 

apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Aigars 

Pušpurs, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis 

Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

nekustamā īpašuma “Avoti”, Vectilžas pagastā, Balvu 
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novadā izsoles rezultātu apstiprināšanu un pirkuma līguma 

slēgšanu" 

 

7.§ 

Par īrnieku parādu saistību atmaksu Balvu novada pašvaldības aģentūrai “SAN-TEX” 

 

Ziņo Inese 

Trupovniece: 

Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Aigars 

Pušpurs, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis 

Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

īrnieku parādu saistību atmaksu Balvu novada pašvaldības 

aģentūrai “SAN-TEX”" 

 

8.§ 

Par īrnieku parādu saistību atmaksu akciju sabiedrībai „Balvu enerģija” 

 

Ziņo Inese 

Trupovniece: 

Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Aigars 

Pušpurs, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis 

Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 
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Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

īrnieku parādu saistību atmaksu akciju sabiedrībai „Balvu 

enerģija”" 

 

9.§ 

Par debitoru parādu dzēšanu 

 

Ziņo Inese 

Trupovniece: 

Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Aigars 

Pušpurs, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis 

Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

debitoru parādu dzēšanu" 

 

10.§ 

Par Balvu Valsts ģimnāzijas maksas pakalpojumu izcenojumu apstiprināšanu. 

 

Ziņo Sandra Būdniece: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Aigars 

Pušpurs, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis 

Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 
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Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Balvu Valsts ģimnāzijas maksas pakalpojumu izcenojumu 

apstiprināšanu." 

 

11.§ 

Par Balvu novada attīstības programmas 2022.-2027.gadam Rīcības un investīciju plāna 

aktualizāciju 

 

Ziņo Valda Vancāne: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Jautā, kāpēc jautājums par tehnikas iegādi netiek skatīts konteksta, kas 

pieņēma lēmumu Vīksnas pagastā iegādāties šo tehnikas vienību. 

Uzskata, ka bija jāizrunā kopīgs koncepts attiecībā uz šiem jautājumiem. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Jautā, kāda būs politika attiecībā uz skolēnu pārvadājumiem un kāda ir 

tehnikas bāze kopumā. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Skaidro, ka šo jautājumu vēlāk informatīvi ziņos Tehniskās nodaļas 

vadītājs. 

Izsaka priekšlikumu 

Aldis Bukšs: 

Skaidro, ka ir nepieciešams papildināt attīstības programmas komentāru 

sadaļu ar tekstu par Stompaku purvu. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Skaidro, ka šo sadaļu papildinās domes sēdē un lūdz līdz domes sēdei 

sagatavot priekšlikumu ar tekstu, ko nepieciešams iekļaut. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un aicina līdz domes sēdei 

sagatavot priekšlikumu ar tekstu, ko nepieciešams iekļaut un papildināt 

investīciju plānā. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, 

Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita Kokoreviča, 

Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Aigars Pušpurs, Egons 

Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks, Jānis 

Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  1 (Aldis Bukšs) 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Balvu novada attīstības programmas 2022.-2027.gadam 

Rīcības un investīciju plāna aktualizāciju" 
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12.§ 

Par dalību Programmas “Pilsoņi, vienlīdzība, tiesības un vērtības” sadarbības projektā nr. 

CERV-2022-CITIZENS-TOWN-NT “Green youth empowerment” 

 

Ziņo Santa Šmite: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Aigars 

Pušpurs, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis 

Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

dalību Programmas “Pilsoņi, vienlīdzība, tiesības un 

vērtības” sadarbības projektā nr. CERV-2022-CITIZENS-

TOWN-NT “Green youth empowerment”" 

 

13.§ 

Par dalību Latvijas-Lietuvas programmas 2021.-2027.gadam IV prioritātes “Tūrisma, 

dabas un kultūrvēsturiskā mantojuma ekonomiskais potenciāls” pirmajā projektu 

konkursā 

 

Ziņo Santa Šmite: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. Skaidro, ka nepieciešams 

mainīt summas lēmuma projekta 2.punktā. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Skaidro, ka šo sadaļu papildinās domes sēdē un lūdz līdz domes sēdei 

sagatavot priekšlikumu ar tekstu, ko nepieciešams iekļaut. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un aicina līdz domes sēdei 

sagatavot priekšlikumu ar tekstu, ko nepieciešams iekļaut un papildināt 

lēmuma projektā. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Aigars 

Pušpurs, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis 

Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 



11 
 
          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

dalību Latvijas-Lietuvas programmas 2021.-2027.gadam 

IV prioritātes “Tūrisma, dabas un kultūrvēsturiskā 

mantojuma ekonomiskais potenciāls” pirmajā projektu 

konkursā" 

 

Komitejas loceklis A.Pušpurs atstāj sēdi. 

 

14.§ 

Par papildatvaļinājuma piešķiršanu Balvu novada pašvaldības domes priekšsēdētāja 

vietniecei Sandrai Kapteinei 

 

Ziņo Sergejs 

Maksimovs: 

Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

12 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Egons Salmanis, Imants Slišāns, 

Jānis Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  

1 (Sandra Kapteine - Nepiedalās balsojumā -atbilstoši 

likuma „Par interešu konflikta novēršanu valsts 

amatpersonu darbībā” 11.panta pirmajai daļai) 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

papildatvaļinājuma piešķiršanu Balvu novada pašvaldības 

domes priekšsēdētāja vietniecei Sandrai Kapteinei" 

 

15.§ 

Par saistošo noteikumu Nr.____/2023 “Grozījumi Balvu novada domes 2022.gada 

27.oktobra saistošajos noteikumos Nr.36/2022 “Par Balvu novada pašvaldības aģentūras 

“SAN-TEX” sniegto pakalpojumu cenrādi”” apstiprināšanu. 

 

Ziņo Egons Strumpe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 
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Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Egons 

Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks, Jānis 

Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

saistošo noteikumu Nr.____/2023 “Grozījumi Balvu novada 

domes 2022.gada 27.oktobra saistošajos noteikumos 

Nr.36/2022 “Par Balvu novada pašvaldības aģentūras 

“SAN-TEX” sniegto pakalpojumu cenrādi”” 

apstiprināšanu." 

 

16.§ 

Par Balvu novada pašvaldības transportlīdzekļu autoparka situāciju (informatīvs). 

 

Ziņo Andris Zelčs: Ziņo, prezentē un sīkāk paskaidro par Balvu novada pašvaldības 

transportlīdzekļu autoparka situāciju. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Jautā par skolēnu autobusiem un vajadzībām. Skaidro, ka būtu 

nepieciešams saņemt visaptverošo informāciju par visiem autobusiem 

gan skolēnu pārvadājumiem, gan arī kolektīvu vajadzībām. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Mkasimovs: 

Skaidro, ka būtu jāpapildina šī prezentācija ar kopējo izmantošanas 

lietderīgumu. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Skaidro par kopējā koncepta nepieciešamību, nepieciešams būtu 

pārskatīt pagastu pārvalžu funkcijas. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Sīkāk paskaidro par autotransporta pārskatīšanu. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka būtu noteikti nepieciešams vienots koncepts. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Skaidro, ka būtu jālūdz salikt visu kopā, kā arī būtu nepieciešams 

pārskatīt visu transportlīdzekļu izmantošanu un tad arī uz priekšu varētu 

vērtēt, ko vajadzētu iegādāties. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina šo sniegto informāciju pieņemt zināšanai. 

 

Nolemj: 

Informācija par Balvu novada pašvaldības 

transportlīdzekļu autoparka situāciju tiek pieņemta 

zināšanai. 
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17.§ 

Par Balvu novada pašvaldības aģentūras “San-tex” reorganizācijas procesa darbībām 

(informatīvs). 

 

Ziņo Maruta Castrova: Ziņo un sīkāk paskaidro par izpilddirektora izdoto rīkojumu un izveidoto 

komisiju. Darāmajiem darbiem. 

Izsaka viedokli Egons 

Strumpe: 

Skaidro, ka soli pa solim pēc rīkojama pilda uzdotos uzdevumus, 

paveiktajiem darbiem, finanšu līdzekļu un saistību nodošanu, lietvedības 

dokumentiem, grozījumiem nolikumā, cenrādi, darbinieku personas 

lietām, pamatlīdzekļu izskatīšanu, amata vienību sarakstu, veicamajiem 

darbiem, kas bija jāpaveic un, kas jau ir paveikti. 

Izsaka viedokli Maruta 

Castrova: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro par ūdens kanalizāciju. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Jautā par Balvu pilsētas pārvaldes lokācijas vietu, par lietus ūdeņiem, vai 

tiks sakārtots šis jautājums, lai nepaliek sliktāk. 

Izsaka viedokli Maruta 

Castrova: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Sīkāk paskaidro. Komitejas locekle A.Kokoreviča plkst.15.35 atstāj 

komitejas sēdi. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Jautā, vai ir veikts aprēķins, vai varēs veikt šos darbus. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Egons 

Strumpe: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina šo jautājumu par Balvu novada pašvaldības aģentūras “San-tex” 

reorganizācijas procesa darbībām pieņemt zināšanai. 

 

Nolemj: 

Informācija par Balvu novada pašvaldības aģentūras “San-

tex” reorganizācijas procesa darbībām tiek pieņemta 

zināšanai. 

 

18.§ 

Par Balvu pilsētas stadionu (informatīvs). 

 

Ziņo Daina Tutiņa: Ziņo un sīkāk paskaidro, ka vispirms bija jāsaprot, kurā tieši posmā ir 

pieļauta šī kļūda, kāpēc tā īsti ir. Sīkāk skaidro par iepirkumu, kas ir 

noslēdzies, ka ir nepieciešams sertificēts būvspeciālists, būvprojekta 

ekspertīze un ir jāsaprot, vai to veiksim, vai nē. 

Izsaka viedokli 

Aleksandrs Sņegovs: 

Skaidro par uzdevumu, kas tika uzdots. Sīkāk paskaidro par 

secinājumiem, kas ir radušies pētījuma rezultātā. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Skaidro, ka uzdevums bija iesniegt dienesta ziņojumu, ka īsti nepietiek 

ar to, kas šobrīd ir izstāstīts. Šo informāciju lūdz iesniegt rakstiski, kā arī 
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nepieciešama informācija par šo veicamo darbu izmaksām. Aicinājums 

atgriezties pie šī jautājuma saņemot rakstiski šo informāciju un tad 

vēlreiz šo jautājumu izskatīt. Lūdz iesniegt dienesta ziņojumu, kurā būtu 

informēts par plānoto rīcību vai piedāvājumu domei, kāpēc stadions nav 

funkcionāli izmantojams, kāpēc netika izmantota garantija. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Jautā, vai veicot šo ekspertīzi tiks nonākts pie atbildes uz jautājumiem. 

Izsaka viedokli 

Aleksandrs Sņegovs: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Vai ar šo jautājumu nav jāgriežas pie tiesībsargājošām institūcijām. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Skaidro, lai nonāktu līdz konkrētai darbībai ir jābūt materiālu analīzei. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Skaidro, ka varētu griezties sākumā pie valsts Būvniecības uzraudzības 

biroja ar šiem jautājumiem. 

Izsaka viedokli 

Aleksandrs Sņegovs: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Sīkāk paskaidro, ka ir jāzin konkrēts iemesls, kāpēc ir notikušas šādas 

darbības. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Skaidro, ka ir pamatota nepieciešamība veikt šo jauno iepirkumu un 

pārbūvi, bet tas, ka nebūs gatavs atbalstīt šo iepirkumu, kamēr nav 

redzamas konkrētas darbības, lai nonāktu līdz šīm atbildēm. Sākotnēji ir 

jābūt veiktai konkrētai analīzei. Aicinājums ir nonākt līdz šai analīzei un 

secinājumiem. 

Izsaka viedokli 

Aleksandrs Sņegovs: 

Skaidro, ka ar iekšējiem resursiem šādu ekspertīzi nebūs iespējams veikt, 

ka noteikti būs nepieciešams ārpakalpojums. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina šo informāciju par Balvu pilsētas stadionu pieņemt zināšani un 

tiek uzdots uzdevums izpilddirektorei D.Tutiņai rakstiski iesniegt 

dienesta ziņojumu par šo jautājumu. 

 

Nolemj: 

Informācija par Balvu pilsētas stadionu tiek pieņemta 

zināšanai un tiek uzdots uzdvums izpilddirektorei 

D.Tutiņai rakstiski iesniegt dienesta ziņojumu par šo 

jautājumu. 

 

Komitejas locekle M.Duļbinska atstāj sēdi. 
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19.§ 

Par izmaiņām Iepirkumu komisijas sastāvā 

 

Ziņo Sergejs 

Maksimovs: 

Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

11 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Sandra 

Kapteine, Sandra Kindzule, Sergejs Maksimovs, Aija 

Mežale, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis 

Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

izmaiņām Iepirkumu komisijas sastāvā" 

 

20.§ 

Par līdzfinansējuma nodrošināšanu projektam „Zivju resursu pavairošana Balvu novada 

ezeros 2023.gadā” 

 

Ziņo Irēna Začeva: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. Skaidro, ka lēmuma 

projekta 3.punktā ir nepieciešams veikt izmaiņas summā. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Skaidro, ka šo sadaļu papildinās domes sēdē un lūdz līdz domes sēdei 

sagatavot priekšlikumu ar tekstu, ko nepieciešams iekļaut. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un aicina līdz domes sēdei 

sagatavot priekšlikumu ar tekstu, ko nepieciešams iekļaut. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

11 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Sandra 

Kapteine, Sandra Kindzule, Sergejs Maksimovs, Aija 

Mežale, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis 

Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

līdzfinansējuma nodrošināšanu projektam „Zivju resursu 

pavairošana Balvu novada ezeros 2023.gadā”" 
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21.§ 

Par Rugāju vidusskolas maksas pakalpojumu apstiprināšanu. 

 

Ziņo Sandra Būdniece: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

10 (Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Sandra Kapteine, Sandra 

Kindzule, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Egons 

Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks, Jānis 

Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  

1 (Iveta Arelkeviča - Nepiedalās balsojumā atbilstoši 

likuma „Par interešu konflikta novēršanu valsts 

amatpersonu darbībā” 11.panta pirmajai daļai) 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Rugāju vidusskolas maksas pakalpojumu apstiprināšanu." 

 

 

 

Sēdi slēdz plkst. 16:39 

 

Sēdi vadīja – 

Komitejas sēdes vadītājs                                                                                     Sergejs Maksimovs 

 

Sēdi protokolēja –  

sēžu protokolu vadītāja                     Jūlija Korlaša 
 

 
 


